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Komunikacja Beskidzka dojedzie do
Cieszyna? Starosta wyjaśnia
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Końcem kwietnia pisaliśmy o inicjatywie Rady Gminy Chybie, która zaapelowała do władz
powiatowych o zorganizowanie wspólnego transportu autobusowego z Powiatem Bielskim
w ramach spółki Komunikacja Beskidzka. Swoją opinią na ten temat podzielił się starosta
Mieczysław Szczurek.

Źródło: facebook.com/KomunikacjaBeskidzka

Pisaliśmy: Wspólny transport między powiatami bielskim i cieszyńskim? Radni z Chybia mają taki pomysł

- Zabrzmi to trochę nieelegancko, ale czasy PRL-u mamy na szczęście za sobą. Niektórzy jednak wciąż
pamiętają tamte rozwiązania - przyznał na wczorajszej (8.05) konferencji prasowej, która odbyła się w Starostwie
Powiatowym w Cieszynie. - Byłoby to możliwe technicznie i ekonomicznie tylko na zasadzie wzajemności -
gdyby nasza komunikacja dojeżdżała do Bielska, a Komunikacja Beskidzka wjeżdżałaby do nas.
Zorganizowanie wspólnych biletów jest już jednak bardzo utrudnione. Obawiam się więc, że ten, kto
opracował taki wniosek, nie zna obecnych realiów - dodał Szczurek.

Starosta zwrócił też uwagę na kwestię rewitalizacji linii kolejowej z Cieszyna do Bielska-Białej. - Ustawa jasno
stwierdza, że za organizację transportu autobusowego odpowiadają powiaty. Kolej natomiast jest już w
dyspozycji marszałków, dlatego też tam są większe możliwości komunikacji między powiatami. Ciężko jest
przeskoczyć ustawy, które nas ograniczają - stwierdził.
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